

The Latest Notice on Pandemic Control Updates

*XJTLU Working Party for Corona Virus Disease 2019 Prevention
28th February 2022*

Dear Colleagues,

We are writing to inform you that the pandemic control measures of the University remain **unchanged** for the time being this week (2nd teaching week), in accordance with the latest instructions from the Department of Education (DoE) and the local government, as well as the current pandemic prevention and control situation in Suzhou.

The University keeps close communication with DoE and the local Centre for Disease Control and Prevention (CDC), and will release updates on relevant measures to all staff on a weekly basis in advance. Thank you as always for your support of online learning and teaching and other university work. Please refer to the following requirements for details.

I. Arrangements for Online Learning and Teaching

It is still very likely that the online learning and teaching will be carried out for the first 4 weeks of Semester Two, Academic Year 2021/22 (February 21st – March 18th).

II. Campus Management

Staff are encouraged to work from home. Only those who have actual on-campus working needs can be allowed to access the campus. Staff in need should submit a campus-access application via the [Intranet link](#) in advance for review and approval. Once approved, staff can access the buildings with the system approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code and a negative Covid test result within 48 hours before entering. During this limited access period, some of the areas in the building will be closed. Please refer to the detailed information on the closed areas through the link above.

III. Reminder on Personal Protection

Please follow the local pandemic prevention and control regulations, take necessary self-protection measures, and reduce mobility as much as possible.

IV. Daily Health Report

Please kindly be reminded to complete the XJTLU Staff Daily Health Report - your support for information collection and collation is highly appreciated.

V. Arrangements for Covid-19 Test

The University continues to offer daily Covid-19 test service for staff in need throughout this week. Please refer to the UC notice released on February 21st for detailed information.

The University will keep monitoring the latest developments of the pandemic and keep everyone informed about updates on pandemic prevention and control requirements. Thank you for your time and support.

关于疫情防控措施的最新通报

各位同事：

根据省教育厅和属地政府的指示精神，结合苏州市最新疫情防控形势，本周（教学第二周）内学校各项防控措施**暂无变化**，具体参见以下要求。

目前学校正与省教育厅、属地疾控中心保持密切沟通，并将每周提前向全体员工发布相关措施的更新，感谢大家对在线教学和其他工作的支持。

一、线上教学安排。2021/22 学年春季学期前四周（2 月 21 日至 3 月 18 日）仍有较大可能需开展线上教学。

二、校园管控措施。鼓励员工居家办公，仅允许确有在校工作需求的员工入校。员工入校需通过内网[线上审批链接](#)，提前进行审批。审批通过后，员工持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码和 48 小时内有效核酸检测阴性证明，方可入校。校园开放期间，部分区域将封闭不可进入，具体区域请见审批链接。

三、个人防护提醒。请遵守属地疫情防控规定，做好个人防护，最大限度减少人员流动。

四、每日信息报送。请配合学校做好每日信息日报等工作，感谢各位同事对信息报送工作的支持。

五、核酸检测安排。学校在本周继续为有需要的员工提供每日核酸检测服务。具体核酸检测的安排，请参见 2 月 21 日发出的 UC 通知。

学校将根据政府最新指令和疫情最新发展，及时向全校师生发布学校最新的相关安排，感谢全校师生对大学相关工作的关注和配合。

2019 新型冠状病毒肺炎疫情防控工作领导小组

2022 年 2 月 28 日